
Thu, 11 Jul 2024 17:24:56 +0200
@provincie-utrecht.nl>;

< @provincie-utrecht.nl>@provincie-utrecht.nl>;
@provincie-utrecht.nl>

RE: PO Fastlane

Dag allen,

Huib bespreekt dit morgen ook nog met de cvdK en Rob.

er is niet gesproken over Geer 3.

Groet,

@provincie-utrecht.nl>

@provincie-utrecht.nl>; @provincie-utrecht.nl>;Aan:
< @provincie-utrecht.nl>

@provincie-utrecht.nl>

Beste

Dank. Ik heb inmiddels via ook de terugkoppeling uit de snelkook gekregen. Wanneer wordt dit terug

nog even over de optie Geer 3 (als alternatief voor deze twee locatie concentreren op 1Ik sprak met
over had

Provincie Utrecht

From:
Sent: 
To:

Kansenmakersteam Utrecht PRT (Provinciale Regietafel Migratie en Integratie) 
Een initiatief van de regio Utrecht, regio Amersfoort en Provincie Utrecht

Van: <
Verzonden: donderdag 11 juli 2024 16:14

Cc:
Subject:

Er is afgesproken dat de concept versie van de brief ook ambtelijk nog gedeeld wordt nadat Huib ernaar gekeken 
heeft. Is dit iets wat volgende week nog opgepakt kan worden. Huib kan er dan nog naar kijken.

Huib heeft de wethouder zojuist gesproken. Daarin is aangegeven wat ik in onderstaande mail heb aangegeven. 
Waarbij dus ook de eerste uitkomsten van de snelkooksessie (op hoofdlijnen) zijn gedeeld. Er is afgesproken dat er 
een brief wordt opgesteld vanuit Huib aan de gemeente waarin we aangeven wat de uitkomsten van de 
snelkooksessie zijn, daarbij aangeven dat we een positieve grondhouding aannemen tav ontwikkeling van beide 
locaties. We zien deze dus wel als kansrijk maar hebben daar wel verschillende aandachtspunten bij. We doen een 
oproep aan de gemeente om dit mee te nemen in de verdere uitwerking. Ook zullen we de uitkomsten van het 
Planmer met de gemeente delen.

Gemeente wil naar bewoners gaan communiceren over het proces van fast lane. Dat het wat langer duurt 
dan verwacht. Goed als Huib vanmiddag al iets kan laten weten van die uitkomsten van snelkook.

gekoppeld aan de gemeente? In jouw mail lees ik na de zomer een bestuurlijke terugkoppeling. Vindt er al 
eerder ambtelijke terugkoppeling plaats?

locatie). Dat is voor gemeente echter nog steeds een no go. Weet niet of jij daar al met 
gesproken, maar lijkt me niet verstandig om te noemen in gesprek vanmiddag.

CC: <
Onderwerp: Re: PO Fastlane
Urgentie: Hoog
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E-mail: @provincie-utrecht.nl

Van: @provincie-utrecht.nl>
Datum: donderdag, 11 juli 2024 om 10:08
Aan: @provincie-utrecht.nl >,<
<| @provincie-utrecht.nl>

< @provincie-utrecht.nl>,CC: @provincie-utrecht.nl><
Onderwerp: RE: PO Fastlane

Groet,

@provincie-utrecht.nl>

@provincie-utrecht.nl>;
< @provincie-utrecht.nl>;

Onderwerp: Re: PO Fastlane

Dag

E-mail: @provincie-utrecht.nl

@provincie-utrecht.nl>

Aan: @provincie-utrecht.nl >,<
<| @provincie-utrecht.nl>

@provincie-utrecht.nl >, @provincie-utrecht.nl><

Dag

Groet,

Aan:
CC:

Huib spreekt de wethouder vanmiddag om 17:00 uur. (ze hebben elkaar gister niet te pakken kunnen krijgen). 
Goed om in dat gesprek mocht het aan bod komen te verwijzen naar de belafspraak met Huib vanmiddag.

Van: <
Verzonden: donderdag 11 juli 2024 09:53

Kansenmakersteam Utrecht PRT (Provinciale Regietafel Migratie en Integratie) 
Een initiatief van de regio Utrecht, regio Amersfoort en Provincie Utrecht

Archimedeslaan 6 | Postbus 80300 | 3508 TH Utrecht
Telefoonnummer:

Dank. Goed om te weten. Kun je er inhoudelijk nog iets over zeggen? Wat wordt de insteek van het 
gesprek?

Provincie Utrecht
Archimedeslaan 6 | Postbus 80300 | 3508 TH Utrecht
Telefoonnummer:

Van:
Datum: donderdag, 11 juli 2024 om 09:51

CC: 
Onderwerp: RE: PO Fastlane

Insteek van gesprek zal in lijn zijn met hoe het eerder besproken is;
• Gemeente heeft nu zelf duidelijk aangegeven voorkeur voor permanent, dan is ppww de route
• We zijn nu al erg coulant door locatie nog mee te laten lopen in deze ronde (met vertraging in gehele proces)
• Aangeven dat we na de zomer een bestuurlijk signaal geven van de uitkomsten van de snelkooksessie
• Ik ontving zojuist de eerste uitkomsten van de snelkooksessie, die zal Huib ook alvast benoemen

@provincie-utrecht.nl>
@provincie-utrecht.nl>
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@provincie-utrecht.nl>

@provincie-utrecht.nl>;
< @provincie-utrecht.nl>;

Onderwerp: Re: PO Fastlane

Beste

Goed om te weten dat we vanuit KMT ( ) vanmiddag aansluiten bij een overleg met de wethouder

E-mail: @provincie-utrecht.nl

< @provincie-utrecht.nl>Van:
Datum: maandag, 8 juli 2024 om 10:31

@provincie-utrecht.nl>
< @provincie-utrecht.nl>, @provincie-<

Onderwerp: Re: PO Fastlane

Hoi

Groeten

Verzonden vanaf Outlook voor Android

@provincie-utrecht.nl>

@provincie-utrecht.nl>
Subject: RE: PO Fastlane

Hoi

To:
Cc:

Aan:
CC:

Van: <
Verzonden: donderdag 11 juli 2024 09:31

Kansenmakersteam Utrecht PRT (Provinciale Regietafel Migratie en Integratie) 
Een initiatief van de regio Utrecht, regio Amersfoort en Provincie Utrecht

From:
Sent: Monday, Ju ly 8, 2024 10:24:19 AM

Dank voor je mail. Ik geef het mee aan Huib om morgen in de marge van GS met Rob en Hans te bespreken.
Tav de laatste alinea met geel gemarkeerde tekst. Is dit wenselijk om op te nemen? Gaan we hier niet een situatie 
creeren waarin meerdere gemeenten dit wellicht gaan doen er een groot grijs gebied ontstaat met locaties waar eerst 
flex komen en daarna wellicht permanent met het risico dat we permanent alsnog niet willen maar dat de 
flexwoningen langzaam overgaan tot permanent (wat juist niet de bedoeling is?)

Provincie Utrecht
Archimedeslaan 6 | Postbus 80300 | 3508 TH Utrecht
Telefoonnummer:

over een tijdelijke opvanglocatie (binnenstedelijk, pand dat daarna gesloopt gaat worden). Het gaat in dit 
gesprek dus niet om de wens voor permanente locaties, maar als er al een reactie is/wordt gestuurd, is het 
fijn om dat voor dat gesprek te weten.

Duidelijk moet zijn dat voor tijdelijke woningbouwlocaties een andere afweging geldt dan voor permanente 
woningbouwlocaties. Het is geen garantie dat dit altijd kan.

Kunnen jullie nog even laten weten wat er is besproken in GS over de brief aan Wijk bij Duurstede? En 
wanneer er een reactie wordt gestuurd?

Aan:
CC:
utrecht. nl>

@provincie-utrecht.nl>
@provincie-utrecht.nl>

@provincie-utrecht.nl>
< @provincie-utrecht.nl>;
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Groet,

@provincie-utrecht.nl>Van:
Verzonden: maandag 8 juli 2024 09:56

@provincie-utrecht.nl>
< @provincie-utrecht.nl>; @provincie-utrecht.nl>

Onderwerp: PO Fastlane

Hoi

Ik hoor graag van je.

Groeten

Aan:
CC:

Dit memo met ons concept-antwoord aan wethouder Buijtelaar van Wijk stond vanochtend op de agenda voor het PO 
Fastlane / Huisvesting doelgroepen. Alleen Rob was aanwezig.

Zou jij kunnen kijken of dit nog ergens in de marge van GS besproken kan worden met Huib en Hans?
Rob bracht een paar zaken in:

• De optie flex wil Wijk zelf niet (uitspraak gemeenteraad), (op basis daarvan is de vraag of de laatste alinea 
toegevoegde waarde heeft)
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